

Bid Solicitation: 5000047956
Title: Medical Health Assessment for the Canadian Nuclear Safety Commission
Questions and Answers #3

Numéro de l'invitation : 5000047956
Titre: évaluations médicales de la santé pour la Commission Canadienne de la sûreté nucléaire
Questions et Réponses #3

#	Questions	Answers - Réponses
1	<p>With regards to the requirements of Section 2.0 Mandatory Technical Criteria, criterion M2, Experience; within the Attachment 1 to Part 4 – Evaluation Procedures:</p> <p>Can similar work with other federal bodies and provincial government agencies be eligible for inclusion in the number of assessments?</p>	<p>The Crown confirms that similar work experience with both federal and provincial experience can be combined and included in proposal.</p> <p>Although, the total experience cannot solely rely on provincial experience.</p>
	<p>À la Pièce Jointe 1 de la Partie 4 – Procédures d'évaluation, plus précisément en ce qui concerne les exigences de la section 2.0 Critères techniques obligatoires - Critère O2 – Expérience :</p> <p>Est-ce qu'un travail similaire fourni à d'autres organismes fédéraux et provinciaux pourrait être admissible à l'inclusion dans le nombre d'évaluations?</p>	<p>Le Canada confirme que l'expérience fédérale et provincial peut être combinées et inclus dans l'expérience de la soumission.</p> <p>Par contre, l'expérience fourni ne peut pas être basée que sur l'expérience provincial.</p>